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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Mi lesz a Balatoni Hajózási Zrt. sorsa?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

2015 . novemberében az Országgyűlés plenáris ülésén szóbeli, majd 2016 . szeptemberében
írásbeli kérdést intéztem a kormányhoz, a BAHART Zrt . sorsa felől érdeklődve. Fónagy
államtitkár úr válaszában mindkét alkalommal hangsúlyozta, nincs tervben a társasá g
magánkézbe adása . A tulajdonos önkormányzatok tőkejuttatási kötelezettségével
kapcsolatban azt kérte tőlem, ne ingassam meg a társaság működésébe vetett bizalmat ennek
firtatásával . Most, a befizetési határidő közeledtével mégis kénytelen vagyok újra feltenni
Önnek a kérdést :

Mi a kormány szándéka a Balatoni Hajózási Zrt-vel? Szerepel-e a tervek között a z
önkormányzatoktól állami kézbe történ ő átvétel, illetve azt követően magánosítás? A jelenleg i
tulajdonos önkormányzatokat ez a befizetési kötelezettség nehéz helyzetbe hozná . Azonban
ha ezt mégis megteszik, majd ezt követően az állam beszáll, és egy tőkeemeléssel többségi
tulajdonossá válik, akkor joggal érezhetik úgy, hogy pénzükért cserébe minimális beleszólás t
sem kapnak a társaság jövőjével, esetleges privatizációjával kapcsolatos döntésekbe .



Fentiek miatt, a balatoni települések nevében és a hajózás jövőjéért aggódva kérem tisztelt
Miniszter Urat, hogy válaszában a kormány konkrét terveit és álláspontját ismertetn i
szíveskedjen !

Várom érdemi válaszát !

Balatonalmádi, 2017. augusztus 31 .

Tisztelettel :

Jobbik
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